
Referat fra bestyrelsesmøde 29-09-2020 

 

Deltagere: Dan Walther, Jesper Andersen, Per Larsen, Charlotte Henningsen, Ann Bendixen 

Referent: Ann Bendixen 

1. Status veje 

Der er løbende lagt mange bunker grus ud, og de fleste veje er også velholdte. Det er dog 

ærgerligt, at vedligeholdet af enkelte veje ikke kan gennemføres på trods af dynger som ligger 

parat til fordeling. Vi appellerer til at beboerne på de veje fylder hullerne. 

2. Status grøfter 

Der er stadigvæk enkelte steder, hvor det ikke har været muligt at rense grøfterne på grund af 

træer langs kanterne. Når disse er fjernet kan de enkelte lodsejere henvende sig til 

grundejerforeningen, så der kan renses op. Ellers kan vi konstatere, at det store arbejde med 

oprensning af grøfterne i foråret har båret frugt. Der har været meget tørt frem til nu. 

3. Status økonomi 

Der sendes opkrævning for 2020 i den nærmeste fremtid. Der bliver opkrævet samme 

kontingent som foregående år. Der har været mange hushandler, som ejerforeningen ikke er 

orienteret om, hvilket kan betyde, at der er husstande, som måske endnu ikke er registreret. 

Lad os alle huske at minde nye naboer om grundejerforeningen. 

4. Henvendelser 

Henvendelserne hen over sommeren er løbende håndteret. 

5. Generalforsamling 

Generalforsamling 2020 aflyses. Da vi har vurderet, at generalforsamlingen ikke kan afholdes 

sundhedsmæssigt forsvarligt, har vi besluttet af aflyse, og håbe på at situationen bedres, så vi 

kan afholde generalforsamling på normal vis 2021. 

  

 


